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Geachte Griffie,

Wij stelden al eerder vragen aan wethouder Snijders en aan het CDA, maar komen toch bij u uit.

Al een aantal jaar speelt het handhavingsvraagstuk betreffende agrarische grond. 
Hierin zouden enkele honderden gevallen zijn waar kassen zijn gesloopt en er nog bomen staan (of later zijn aangeplant) en soms
ook dieren lopen. 
Dat zou niet mogen.

Weet u details van die regel dat de gemeente Westland alle bomen weg wil hebben op agrarische grond waar geen kassen (meer)
staan. 
Als kassen worden gesloopt dan moeten ook alle bomen weg zo die er staan. Dat schijnt de regel in bestemmingsplannen te zijn. 

Ik begrijp dat de gemeente honderden stukken land op het oog heeft waar om die reden nog bomen moeten worden gekapt. 
Ook schijnen er op die grond dan geen dieren meer te mogen lopen.
Kappen van die bomen zou kunnen gaan om enkele duizenden bomen die particulier of bedrijfseigendom zijn.

In Westland is minimaal 10 jaar geleden het instituut VCO (de �glastuinbouwdeskundige’) opgetuigd, of dit nog actief is, is
onbekend? 
Zij beoordelen en adviseren o.a. omtrent het legaliseren strijdig gebruik, zoals over bomen en dieren op agrarische grond.
Door wie zijn die maatstaven opgesteld dan wel goedgekeurd, het is onbekend? Dit geheimzinnige en blijkbaar machtige instituut
blinkt uit in niet transparant zijn. 

Weet u sinds wanneer die regel bestaat en wie dat hebben bedacht? Is er informatie over VCO?
Is dat ergens terug te vinden, is het een raadsbesluit van de gemeente Westland, of is het Provinciaal of landelijk beleid?

Met dank en groet,

Natuur-Westland
Aad van Uffelen
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